
Fra: Gunhild Heldal <fruheldal@gmail.com> 
Sendt: 31. august 2018 18:18 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Varsel om farlig skolevei 
Vedlegg: IMG_4289.jpg; ATT00001.txt 
 
Hei 
Skolene er igang med miljøtiltakskampanje og oppfordrer alle elevene fra 1.-7. klasse å gå til skolen 
eller benytte seg av kollektiv transport. I den forbindelse oppfordrer de oss foreldre om å melde ifra 
til kommunen om farlig skolevei, høy fart og uoversiktlige veier. Har også for noen år tilbake 
henvendt meg til kommunen vedrørende samme vei og problemstilling.  
Vi bor på Fosse. Det er en ganske trafikkert vei både i rushtiden og typisk treningstid på Fossemyra 
(17-20). Veien har 50 sone (i praksis 60), den er smal, har ikke gangfelt og svært dårlig belysning. 
Fosseskarvegen har ingen lys på strekket ned til skolen og den skarpe svingen før bakken gjør det 
svært uoversiktlig for både bilister og skolebarn. Den er direkte farlig!  
Antall småbarnsfamilier på Fosse har økt betraktelig de siste 8 årene og der er pr i dag over 20 barn i 
alderen 6-13 år som bor her. Selv har vi nå to førsteklassinger som helst vil gå til skolen, men som vi 
må kjøre på grunn av den utrygge skoleveien. Hovedårsak er den høye farten bilene holder. Vi får 
heller ikke dekket buss da avstanden fra hjem til skole viser seg å være viktigere enn hvor vidt veien 
er trygg eller ei.  
Så da spør jeg igjen; hva har kommunen tenkt å gjøre med denne problemstillingen? 
Vi må pr nå si til barna våre at de ikke kan delta i denne kampanjen. Men håper for tiden fremover at 
barna som vokser opp på Fosse også skal få en trygg skolevei. Det vil i tillegg føre med seg mindre 
forurensning og  enda mindre trafikkaos ved Sagstad skole når barna trygt kan gå til skolen alene :)  
 


